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Zápis z jednání krajské rady dne 4. 4. 2022

Místo konání: Senovážné náměstí 24 Čas konání: 18:30

Přítomní dle prezenční listiny (s právem hlasovat): Dagmar Brabcová – Dáša (předsedkyně),
Petr Brabec – Juan (1. místopředseda), Vít Henych – Bobr (2. místopředseda), Jakub Schejbal –
Kiki (zpravodaj pro komunikaci), Jan Petera – Slimák (Praha 2), František Topinka (Praha 3),
Radim Bureš (Praha 4), Zbyněk Kocman (Praha 5), Ondřej Buršík – Fido (Praha 8), Matěj Šturma
– Vojín (Praha 9), Jakub Hladík – Arny (Praha 10), Ondřej Přerovský – Lazebník (KD)

Přítomní dle prezenční listiny (jmenovaní členové): Daniel Miškovský – Bublina (zpravodaj),
Jan Horel – Jeník (zástupce kraje v náčelnictvu)

Přítomní dle prezenční listiny (hosté): Filip Kessler, Jakub Dienstbier – Doktor (místopředseda
Praha 4),  Martin Philippp – Eddie (místopředseda Praha 9)

Předsedající: Dagmar Brabcová Zapisující: Anežka Henychová

Termín příští rady: 2. 5. 2022

ZVaS 3

Granty MHMP 3

Registrace 3

Grilování/Poděkování 3

Zprávy z náčelnictva 3

Dotace MŠMT 4

Různé 4

Kolečko okresů 4

Úkoly:
[4] Zbýňa zajistí grilovače a nádobí, popř. pípu na pivo a malinovku.
[4] Fido se zeptá na možnost pronájmu/půjčení Libeňského zámečku.
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Zápis z jednání krajské rady dne 4. 4. 2022

1. ZVaS
ZVaS není nic nového, Fido zařídí, aby byla nějaká rada. Stužky na hůl pro vítěze jsou v
řešení. Mají zdravotníka a domlouvají místo.

2. Granty MHMP
Dáša a Maru dávaly dohromady vratky od středisek. Všechno je už správně a účetnictví za
rok 2021 je uzavřené. Máme také již odevzdaný hospodářský výkaz.
Vyúčtování: Postup bude podobný jako v minulém roce. Konkrétní pokyny Dáša pošle až je
posvětí Matýsek. Termín odevzdání vyúčtování je do konce května.
Žádosti na další období bude schvalovat zastupitelstvo MHMP během dubna.

3. Registrace
Zaplatili všichni.

4. Grilování/Poděkování
Bude v červnu po PRJ.
Cílem akce je poděkovat lidem, kteří pořádají akce v kraji, pracují pro okresní rady, nebo
pomohli během koronaviru. Konat by se mělo v klubovně na Okrouhlíku na Praze 5. Je
koncipováno cca pro 50 lidí. Začne v 19:00, skončí cca ve 22:00. Počítá se 200 gramů masa
na osobu. Zbýňa navrhl udělat těstovinový salát. Rozpočtováno je 10000 Kč, více informací
v přiloženém projektu. Zbýňa zajistí gril, grilovače a nádobí, popř. pípu pro pivo a
malinovku.
Kiki vyrobil pozvánku. Přihlašování je přes QR kód. Za kraj budou pozvaní ti, kteří byli zvaní
na listopad 2021. Pokud by chtěl někdo něco měnit, ať dá vědět v nejbližších dnech. Za
okresy budou zvát okresáci.
Poděkování bychom chtěli udělat klasické v prosinci. Zajímají nás tipy na místo cca pro 70
lidí. Návrhy Libeňský zámeček - Fido se zeptá. Termín bude buď konec listopadu nebo
začátek prosince. Další návrh je Grébovka.

USNESENÍ

KRJ schvaluje projekt Poděkování light

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 11 Hlasovalo PROTI: 0

ÚKOLY KE SPLNĚNÍ:

Zbýňa zajistí grilovače a nádobí, popř. pípu pro pivo a malinovku..
Fido se zeptá na možnost pronájmu/půjčení Libeňského zámečku.

Zbýňa, Fido

5. Zprávy z náčelnictva
● Revizní komise – padl návrh, že by mohl fungovat institut interního revizora, což by

bylo něco, co by mohlo dělat revize napříč jednotkami. Nápad se objevil kvůli
problému s nedostatkem lidí v revizních komisích a tomu, že mnohdy ani
nefungují. Ústředí se na to moc netváří, protože už by nikdo revizky sám neměl.
Ústřední revizní komise tu myšlenku podporuje.

● Ukrajina – vznikla spolupráce s UNICEF, který se rozhodl investovat peníze do
kampaní (i pro volnočasový sektor). Měly by to být nějaké akce a podobně, které
pak budou takto financovány. Nyní to má na starosti Rozárka. Většina dobrovolníků
byla dodána SI. SI je organizační jednotka Junáka a její cílová skupina jsou hlavně
dospělí, takže si SI na rozdíl od ústředí větší pomoc pro uprchlíky může dovolit.
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● Skautská energie – Fred shromažďuje poškozené, budou je postupovat
vymahačské společnosti. Pokud by se to nepodařilo mimosoudně, rozjel by se
soudní spor na jaře příštího roku.

● Koedukace – řešili, jestli koedukaci podporovat. Překvapilo je, že se to řeší až teď,
když to tady už je dlouho. Dospělo se k tomu, že oba dva způsoby jsou v pořádku a
náčelnictvo bude podporovat oboje.

● SOS – je jich poměrně málo, o tuto činnost je malý zájem. Pokud by někdo znal
někoho, kdo se orientuje tímhle směrem. (Specializují se na dozor na akcích ČRDM,
okrajově jsou schopni zajišťovat bezpečnost akcí jako třeba požární bezpečnost, ale
nemají tam zrovna nikoho, kdo by na to měl papír.) Jejich financování je buď z akcí
na nichž se podílejí, poměrně málo pochází od Junáka.

● Komerční aktivity – téma se otevřelo díky skautské energii. Výstup byl ten, že o
veškerých komerčních aktivitách do budoucna bude komunikováno s
náčelnictvem, které se k nim bude vyjadřovat.

● Bývalý odbor Skautingu pro všechny stále nefunguje, protože to Job položil. Není
žádný člověk, který by se toho ujal, je to proto hozená rukavice.

6. Dotace MŠMT
Obě vyhlášky jsou dodělané, Juan děkuje všem, kteří hlasovali.
Judit měla připomínku, že příspěvek na energie by se neměl rozdělovat paušálně, ale dát
těm, kteří na změnu dodavatele energie doplatili nejvíc. Pokud se do toho máme pustit,
musíme mít informaci o tom, která střediska to jsou. Juan se na to ptal ústředí, odpověď
ještě nedostal. Pokud někdo ví o nějakém středisku, kterého se to citelně dotklo, nechť
napíše Juanovi i spolu s odhadem, kolik by potřebovalo.
Do 20. 4. je potřeba hlásit akce s krajským přesahem na kancelar@praha.skauting.cz (např.
Prahou plnou strašidel).
Juan by byl rád, kdyby mu lidé do 25. 4. hlásili odhad, kolik budou potřebovat na
rádcovské akce.

USNESENÍ – výsledek elektronického hlasování

Vyhlášky kraje Praha k dotacím byly v elektronickém hlasování schváleny.

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 11 Hlasovalo PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 1

7. Různé
● Projekt PLŠÍK – ráno volala Karamela s prosbou, jestli by PLŠÍK mohl být pořádán

pod krajem Praha. Bude se pořádat už po páté, stále se stejným instruktorským
týmem. Plánují na letošní i příští rok 2 víkendy. Vedoucí kurzu je Olga Dočekalová a
hospodářku bude dělat také Olga společně s Karamelou. Prosí nás o finanční krytí
ve výši 10 tis. Kč pro případ, že by se razantně zvýšily ceny energií nebo
benzínu/nafty. Dosud se kurzy kryly do výše 5 tis. Kč. Dáša zvýšení finančního krytí
podporuje.

USNESENÍ

KRJ předběžně schvaluje pořádání LŠ PLŠÍK pod krajem Praha a předběžně souhlasí i se
zvýšením finančního krytí do výše 10 tis. Kč

Návrh byl / nebyl přijat. Hlasovalo PRO: 11 Hlasovalo PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 1

● Medaile A. B. S. - Václav Obadálek - Bobr dříve dělal i předsedu kraje Praha.
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USNESENÍ

KRJ schvaluje návrh a zároveň uděluje medaili A. B. S. I. stupně pro Václava Obadálka -
Bobra.

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 12 Hlasovalo PROTI: 0

● Prosba o pomoc s oddílem v Tróji – nějaká paní rozjela oddíl v Tróji, byla domluvená
s místními skauty s tím, že jí v tom pomůžou, ale začala řešit, jestli by nebyl nějaký
tým skautů, co by to převzal. Je to na Praze 8, tak František předá kontakt Fidovi.

● Prosba o pomoc s vybavením skautského tábora pro filmové natáčení na duben –
Potřebují osadové stany s podsadou + postele, hangár, kuchyň, maringotku ideálně
zařízenou a vejstřasku (V3S). Produkce zajistí dopravu toho všeho na místo (mají to
být Tatry (Slovensko) – film BUĎ CHLAP), postavení i navrácení, vše i samozřejmě za
nějaké předem dohodnuté peníze. Termín natáčení je přelom květen – červen 2022.
Nejraději by byli, kdyby si mohli tohle všechno půjčit naráz. František bližší info
pošle do rady.

● Brdy a Brděnky – Brděnky jsou vybrané, ceny jsou, Kiki pošle vyhlášení.
● O objektu v Prokopském údolí se intenzivně jedná.
● Jeník se zeptal, jak to bude v Praze se sněmy. Bylo to půl na půl. Kraj Praha sněm

posune.
● Památník – je podepsaná smlouva o spolupráci, která by měla zahrnovat bezplatné

využívání místa. Správa hřbitovů instalovala do funkce architekta a Lazebník se
dozvěděl, že bude potřeba plnohodnotný stavební projekt. Oproti původní dohodě
s tím architektonickým studiem, kdy byli ochotni dělat vizualizaci zdarma, bude
potřeba zpracování kompletního projektu. Dáša předala Lazebníkovi pro jednání
ohledně památníku za kraj Praha plnou moc.

8. Kolečko okresů
Praha 2 – Uzavírají Trignis. Připravují ZVaS.
Praha 3 – V dubnu bude okresní sraz v Čimelicích u Písku, na téma Indiana Jones, 24.
dubna, zvou vedení kraje. Na Křížku byly ubytovány maminky s dětmi z Ukrajiny. Tohle
znovu aktivovalo ukrajinské skauty, kteří u nich působili a po covidu se nebyli schopni dát
dohromady.
Praha 4 – Už proběhly první sněmy. O víkendu budou zkoušky Ventu.
Praha 5 – Také ubytovávají uprchlíky po klubovnách. Na Okrouhlíku byl trochu problém, že
je chtěli na měsíc, po čtrnácti dnech dali vědět, že ten měsíc jim stačí a do dvou dnů byli
uprchlíci pryč. Takže si to půjdou vyříkat na radnici. Zbýňa si vymyslel okresní puťáček a už
má jednoho účastníka. Plánují ZVaS na téma Scooby Doo na stopě.
Praha 6 – Probíhá pořád setkávání roverů, plánuje se okresní setkání se závodem, řešila se
Ukrajina.
Praha 8 – Chystají závody, pojedou do Měsíčního údolí u Vlašimi. Ve stopařské klubovně v
Bohnicích by mělo být komunitní centrum pro matky s dětmi.
Praha 9 – Mají schůzku tuto středu online, ve středu taky bude schůzka ke ZVaSu. Příště
budou informovat.
Praha 10 – Proběhla roverská hra na téma filmu Bony a klid. Bylo to hodně věrohodně
zahrané. Sraz mají v sobotu v Krči, téma Malý princ, očekávají asi 25 hlídek.
KD – Bude probíhat v září Jamboree, má proběhnout v Bělči u Hradce Králové. Na podzim
má proběhnout celostátní sněm.
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